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PROTOKÓŁ Nr LXXVI/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 25 maja 2023 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXXVI w bieżącej kadencji obrady 

Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, że sesja została zwołana w oparciu o art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, czyli na wniosek Burmistrza. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji udział bierze 

12 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 40) 

poinformował, że obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pana Skarbnika Gminy oraz Radnych.  

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Radny Edward Mazur złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad podpunktu 

dotyczącego spraw różnych. Uargumentował to, iż jest dużo kwestii do omówienia. Dodał, 

że sesja nadzwyczajna zwoływana jest w innych sprawach, a do obecnego porządku 

wprowadzono sześć projektów uchwał. Ponownie poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

spraw różnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej wyjaśnił, iż sesja została zwołana 

na podstawie art. 20 ust. 3. W związku z tym zwrócił się z pytaniem do Pani Burmistrz 

jako wnioskodawcy o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad spraw różnych. 

Burmistrz Stąporkowa nie wyraziła zgody.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że wniosek Radnego Edwarda 

Mazura nie zostanie poddany pod głosowanie związku z niewyrażeniem zgody przez 

Wnioskodawcę Panią Burmistrz Dorotę Łukomską. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXXVI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głos 

Przyjęła porządek obrad LXXVI sesji. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXXVI sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekty uchwał zaopiniowane pozytywnie, 

co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji, 

a ponieważ wszyscy radni są w ich posiadaniu nie zachodzi potrzeba odczytywania.  

Ad. pkt. 3 ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2023-2030. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radny Jakub Dajczer powtórzył słowa wypowiedziane na komisji w sprawie pojawiających 

się nowych zadań rocznych takich jak m.in. modernizacja świetlic wiejskich. Wyjaśnił, 

iż w świetlica w Czarnej potrzebuje pilnego remontu dachu, gdyż dotychczasowy przecieka. 

Dodał, iż złożono wniosek na ochronę zabytków, ale mimo to trzeba działać kulturowo 

pamiętać o tym, że mieści się tam również  biblioteka. Poinformował, że znalazł projekt 

z Narodowego Programy Rozwoju Czytelnictwa na którego można aplikować o granty. 

Powiedział, że program zajmuje się między innymi: stworzeniem warunków lokalowo 

technicznych budową, przebudową rekonstrukcją modernizacją obiektów budynków biblioteki 

na terenie wiejskim. Zwrócił się z prośbą o składanie projektów nie tylko w jednej lecz wielu 

instytucjach. Wyraził swoje stanowisko, iż złożony projekt na ochronę zabytków nie zostanie 

zaakceptowany. Poinformował, iż problem z dachem jest rażący. Dodał, że z miesiąca 

na miesiąc, z roku na rok koszt modernizacji zabytku biblioteki w Czarnej będzie się zwiększał. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głos 

 podjęła uchwałę Nr LXXVI/514/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2023-2030, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi 

jego integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków 

na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

zostały naniesione zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej. 

Radny Edward Mazur powiedział, iż została zabezpieczona kwota 20 000 zł na remont dachu 

hali przy Publicznej Szkole Podstawowej nr 2. Zapytał czy ten dach jest już wyremontowany.  

Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że kwestia ta zostanie zweryfikowana. Wyjaśniła, 

że w momencie pojawienia się jakiejś usterki czy natychmiastowej naprawy jest 

to wykonywane.   

Radny Edward Mazur ponownie zapytał czy dach jest w trakcie remontu lub będzie 

remontowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż pytanie to mogło paść na komisji, na której 

obecna była Pani Naczelnik Budownictwa.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głosów 

podjęła uchwałę Nr LXXVI/515/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków 

na 2023 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały 

Nr XVII/101/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008 r. w sprawie 

przekazania sołectwom Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad 

gospodarowania tymi lokalami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, poinformował, że projekt uchwały został szeroko 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał 

go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr LXXVI/516/w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XVII/101/2008 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008 r. w sprawie przekazania sołectwom 

Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad gospodarowania tymi 

lokalami, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/344/2021 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustanowienia zasad 

przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, poinformował, że projekt uchwały został szeroko 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

Radny Edward Mazur zapytał czy w poprzednio przyjętej uchwała brakowało zapisu, 

że uchwała wchodzi w życie po 14 dniach od opublikowania w Dzienniku Województwa 

Świętokrzyskiego.   

Przewodniczący Rady Miejskiej potwierdzi słowa przedmówcy. Dodał, że projekt uchwały 

został przedstawiony przez Panią Naczelnik. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący  

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –1 głosów 

podjęła uchwałę Nr LXXVI/517/ w sprawie zmiany uchwały Nr L/344/2021 Rady Miejskiej 

w Stąporkowie z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustanowienia zasad przyznawania 

i wysokości diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego 

z dnia 24 maja 2021 r. w sprawie opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta 

Północy oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, poinformował, że projekt uchwały został szeroko 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  
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Radny Jakub Dajczer zwrócił się do przedstawiciela gminy Stąporków, który reprezentuje 

gminę w obszarze funkcjonowania miast Północy, aby na najbliższym spotkaniu, gdzie 

Ostrowiec jest liderem, wywrzeć presję by jak najszybciej strategia rozwoju została 

opracowana, a także wszystkie proceduralne kwestie z tym związane, aby szybko można było 

aplikować o środki Unijne w perspektywie lat 2021-2027. Wyjaśnił, że głównym źródłem 

finasowania uzdrowiska w Czarnieckiej Górze będą te fundusze w związku z czym dobrze 

byłoby zmieścić się w tych latach. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska powiedziała, że wraz z pracownikami 

dopilnowali, aby gmina Stąporków znalazła się w Miastach Północy. Dodała, że w strategii 

Województwa Świętokrzyskiego są umieszczeni jako gmina uzdrowiskowa, w związku z czym 

będzie można starać się o środki. Wyjaśniła, że prace nie są opóźnione w związku 

z opracowywaniem dokumentacji. Powiedziała, że wnioski jakie gmina mogła składać złożyła.  

Poinformowała, iż w momencie pojawienia się naboru gmina Stąporków złoży wniosek w celu 

skorzystania z środków zewnętrznych. Skierowała słowa podziękowania w kierunku 

pracownikom urzędu jak i Posłowi Mariuszowi Goskowi, któremu sprawy gminy Stąporków 

nie są obce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, aby aplikować o środki dla całej gminy, 

a nie tylko wybranych regionów, gdyż każdy okręg potrzebuje rozwoju.  

Rady Edward Mazur powiedział, aby zająć się sprawą pozyskiwania jak najwięcej środków 

tak jak to robią sąsiednie gminy w powiecie, że procent finasowania nie wynosi 50%, 40% 

lecz 85%. Wyraził swoje ubolewanie z powodu wystąpienia gminy w 2015 roku 

ze Staropolskiego Związku Gmin. Wyjaśnił, iż gminy które są w tym związku mają korzyści 

jak np. dopłaty do biletów, fotowoltaiki. Powiedział, aby ponownie nie popełnić i aby nie 

wystąpić za wcześnie. Ponownie powiedział, że jednym z największych błędów było to iż 

gmina wystąpiła ze Staropolskiego Związku Gmin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że decyzję o wystąpieniu podejmowali wszyscy 

radni, a nie jedna osoba. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska wyjaśniła, że to nie Burmistrz wystąpił 

ze wspomnianego związku, lecz nad tym głosowała rada. Dodała, że na tamten czas nie było 

korzyści. Przypomniała sytuację kiedy Radny Edward Mazur zarzucał gminie Stąporków, 

że nie pozyskuje na oświetlenie Poinformowała, że gmina Stąporków złożyła sama wniosek 

i otrzymała fundusze na wymianę oświetlenia ulicznego na energooszczędne na 2 500 opraw 

oraz dowieszeniu 500 nowych. Ponownie powiedziała, iż na tamtą chwilę nie było korzyści 

oraz to że nie Burmistrz wystąpił. W kwestii Miast Północy przypomniała, iż to Burmistrz z jej 

inicjatywy są wpisani z Pani Burmistrz powiedziała, że w kwestii Miast Północy wielokrotnie 

zostawało odczytywane na sali konferencyjnej jakie zapotrzebowanie zostało złożone. 

Nadmieniła, iż złożono mnóstwo wniosków na to co gmina chce wykonać. Wyjaśniła, 

iż na najbliższej sesji postara się przybliżyć tematykę wniosków na które złożono i poinformuje 

o co gmina Stąporków będzie się starała w ramach miedzy innymi Miast Północy. Powiedziała, 

że tych rzeczy jest bardzo dużo i nie tylko w kwestii uzdrowiska, lecz np. ścieżki rowerowe, 

na które obecnie jest opracowywana dokumentacja.  

Rady Edward Mazur odniósł się do swojej przedmówczyni. Powiedział, że w momencie 

podejmowania decyzji przez Radę on nie głosowała „za”. Skierował się do Pani Burmistrz, aby 

zwróciła uwagę oraz przeczytała uzasadnienie do tej uchwały. Dodał, iż jest zapis, który mówi, 

że proponuje żeby wystąpić z faktu iż nie opłaca się być w tym związku być. Wyjaśnił, 

iż widniej tam podpis Pani Burmistrz. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę.   
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Nr LXXVI/518/2023 w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 24 maja 

2021 r. w sprawie opracowania Planu Działań Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz Planu Zrównoważonej 

Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 3 ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego 

z dnia 7 września 2021 r. w sprawie programowania oraz wdrażania Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy 

oraz zmiany uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, poinformował, że projekt uchwały został szeroko 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał 

go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę. 

Nr LXXVI/519/2023 w sprawie aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 

7 września 2021 r. w sprawie programowania oraz wdrażania Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy oraz zmiany 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 4 Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

LXXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie dziękując wszystkim za przybycie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Małgorzata Zawada       Jacek Kołodziej  


